
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 12. september 2024 kl. 20.00 – 21.30 

På Rådhuset  

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Christina Magelund, Anna Barradas, Lars Haagendal 

 
 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Referatet er godkendt 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde  

Indhold: Der har endnu ikke været elevrådsmøde i dette skoleår, men Esther og 

Mathilde har alligevel et par pointer, som de har lovet at videregive:  

• Der er et ønske fra udskolingseleverne om at få lov at bruge 

telefoner i pauserne.  

Bestyrelsen kom med forslag om, at der kom nogen ud og talte med 

klasserne om, hvad årsagen er til, at der er truffet beslutning om, at 

skolen er mobilfri.     

• Elevrådsmøderne ligger i videst muligt omfang i forbindelse med 

bestyrelsesmøderne. 

 

Beslutning Ingen beslutninger 

Pkt.3  Udarbejdelse af høringssvar vedr. budget 2025 

Indhold: Alle punkter blev gennemgået og drøftet, ligesom det blev besluttet hvilke 

overordnede temaer, der skal understreges.  

Beslutning: Lise gennemskriver høringssvaret og sender til gennemlæsning af 

Mette/Simone. Lise sørger ligeledes for at sende høringssvaret senest kl. 12.  

Pkt. 4  Gennemgang af skolens principper  mhp. opdatering 

Nedsættelse af arbejdsgruppe 

Indhold:  

Beslutning: Vi arbejder med principperne i følgende faser: 

 

1. Vi ændrer skolenavnet på de nuværende principper og de lægges på 

hjemmesiden 

2. Gennemgang af alle principper 

3. Udvikling og forenkling af principperne med udgangspunkt i ’hvorfor’ 

 

Arbejdsgruppe 1: Lise 

Arbejdsgruppe 2: Mette, Jeanné (fra november), Lise 

Arbejdsgruppe 3: Simone, Camilla og Lise 

 



 

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Torsdag d. 12/9  Kursus for nye skolebestyrelser kl. 17.00 – 

20.00 på Rådhuset 

Torsdag d. 12/9 kl. 20.00 – 21.30 

 

Rådhuset 

Tirsdag d. 24/9 

 

Slagslunde Skole 

Torsdag d. 7/11 

 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 10/12 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 21/1 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 6/3 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 29/4 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 3/6 

 

Slagslunde Skole 

 
 

  

 

  

Pkt. 5  Bestyrelsens årshjul og fokusområder? 

Indhold: Der skal udarbejdes nye fokusområder i 2025.  

 

Beslutning: Der er et ønske om arbejde med nogle udvalgte værdier, som skal være 

udgangspunktet for skolens retning.  

 

Vi sætter punktet årsplan på dagsordenen næste møde. 

 

Pkt. 6  

 

Evt. 

Indhold: • Ønske om at blive klædt bedre på ift. trivselsmålingen på et 

kommende møde. 

• Tobias har deltaget i et varmt ’Sammen om Skolen’-møde.  

• Der er info-møde d. 25/9 på Afdeling Slagslunde vedr. etablering af 

multibane/aktivitetsbane 

• Lise udsender høringsmateriale vedr. pejlemærker for SFO 

• Vi er på afdeling Slagslunde til kommende bestyrelsesmøde d. 24/9  


